
Årsmøte i Stølsvidda Løypelag SA 2010



Saksliste

1. Åpning og registrering av frammøtte andelshavere

2. Godkjenning av innkalling 

3. Valg av møteleder, referent samt to personer til å underskrive protokollen

4. Årsberetning og orientering om status

5. Regnskap og budsjett

1. Etablering av dugnads komité og vervegruppe

6. Beslutningssaker:

1. Styrets  forslag om reorganisering av Stølsvidda Løypelag SA og 

etablering av Stølsvidda Løypelag  

2. Bevilgning til utbedring av trasé – kr. 75.000,- og  kr 50.000,- til garasje

7. Valg 



Årets eventyr 2010



Årsberetning Stølsvidda Løypelag SA 2009

Hovedoppgavene for styret har vært:

• Å skaffe flere andeler og sponsorer

• Skrive søknader om støtte 

• Avtale med grunneiere

• Avtale om samarbeid med Vasetløypene og Golsfjellet

• Avtale  med Revulen Hyttegrend, ikke signert  - penger er overført

• Utsending av infobrev  og e post

• Ajourhold av hjemmeside www.stolsvidda-valdres.no

Det har vært avholdt 4 styremøter, og styret har hatt mye drøfting  pr. e-post. 

http://www.stolsvidda-valdres.no/
http://www.stolsvidda-valdres.no/
http://www.stolsvidda-valdres.no/


Årsberetning og status pr. 1. april 2010, fortsetter..

- Innbetalt fra andelstegnere kr. 750.000,-

- Furuset Løypelag, bankinnskudd                ca.    kr.  220.000,-

- Langestølen Løypelag ca.    kr.  110.000,-

- Sponsor inntekter kr.   214.500,-

- Revulen Hyttegrend   kr.  140.000,-

- Sum ca. kr. 1.434.000,-

- Pris på løypemaskin  Kr. 750.000,- inkl.mva



Årsberetning og status pr. 1. april 2010, fortsetter..

1. Siden årsmøtet i oktober 2009:

1. Stor aktivitet for å skaffe midler fra nye andelshavere, sponsorer og 
organisasjoner

1. 30 nye andelshavere(betalte)                       kr. 150.000,-

2. Sponsor inntekter kr. 221.500,-

1. Sparebank 1 kr  100.000,-

2. Bægnavassdraget kr     50.000,-

3. Gjensidige kr     10.000,-

4. Bualie, Golsfjellet  Alpin kr       8.000,-

5. Valdres Storsenter kr       7.500,-

6. Valdres E-verkk kr       6.000,-

7. Storefjell kr       5.000.-

8. Oset Høyfjellshotell      kr.      5.000,-

9. Oppland Fylkes 

Kommune (ikke innbet) kr.    30.000,-

Annen støtte:

1. Oset Høyfjellshotell – møtelokaler

2. Gjensidige – porto

3. Tisleiavegen – gratis bom ved årsmøter

1. Avtale med alle grunneiere går etter planen



Årsberetning og status pr. 1. april 2010, fortsetter..

1. Moms fritak:

1. Krever ny organisasjonsform – beslutnings sak på årsmøtet

2. Fremdeles usikkert om rammebetingelser fra staten

3. Eventuelt  fritak  må søkes i 2010 og blir behandlet i 2011

2. Løypetrassè

1. Det er ikke foretatt utbedringer siden årsmøte 2009

2. Betydelig arbeide må utføres og det er foreslått bevilget kr. 75.000,-

3. Følgende utbedringer er nødvendig for ny løypemaskin:

1. Utvide trassè bredde til 5 m – 6m

2. MYE maskinarbeide for fjerning av stein

3. Fjerning av trær, stubber ,knuse brisk,vier og kratt

4. Vurdering av noen elve overganger og myrer

1. Bygging av broer ?

2. Garasjebehov

1. Utbedring av eksisterende

2. Bygge ny

1. Vi trenger ca. 30 -60 cm. med snø før det kan kjøres med løypemaskin, .



Regnskap 2009





Regnskap pr. 26.MARS 2010





Budsjett 2010

• Nye Stølsvidda Løypelag





Dugnadskomité

– Oddbjørn Skjærstein  

– Jan Lage Gudheim 

– Steinar Torleiv Strand 

– Torgeir Lyseng 

– Torunn Figenschou  - leder

– Norvald Foss  - nest leder

• Mål:
– Utbedring av løypetrasé

– Skaffe inntekter 

Dugnads lister ligger i utgangen og alle oppfordres til å 
skrive seg på med kontakt data



Løypeplan 2011





Reorganisering av Stølsvidda Løypelag SA 
Styret foreslår  at Stølsvidda Løypelag SA oppløses og alle midler 

overføres Stølsvidda Løypelag (forening)

Forutsetninger:

1. Alle andelshavere blir automatisk medlemmer i nye 

Stølsvidda Løypelag (som forening)  med 1 stemme. 

2. Forslag om vedtekter for Stølsvidda Løypelag  som ny 

forening (ref.vedlegg i  innkalling) tas til avstemming og 2 

personer velges til å underskrive stiftelsesprotokoll i dag.

1. Innkjøpt løypemaskin overføres fra Furuset Løypelag til 

Stølsvidda Løypelag så snart endelig regelverk for 

momskompensasjon foreligger, og søknad er avklaret



Avstemming

• Reorganisering og opphør av Stølsvidda 

Løypelag SA og etablering av Stølsvidda 

Løypelag 

• Bevilgning til utbedring av trasé – kr. 

75.000,- og  kr 50.000,- til garasje



Valg 2009

Valgkomite  i Stølsvidda Løypelag SA : 

1. Geir Hokholt 

2. Kåre Arne Rye

3. Barbro Gudheim

Styret til nå( I Stølsvidda SA):

1. Terje Ask-Henriksen – styrets leder

2. Barbro Gudheim – styre sekretær

3. Stein Hage

4. Steinar Torleiv Strand

5. Svein Ivar Siggerud

6. Tore Lunde

7. Kåre Arne Rye

8. Geir Hokholt

9. Jan Lage Gudheim



Valg (2010)

Forslag til ny valgkomite:

- Geir Hokholt

– Kåre Arne Rye

– Arild Ranum



Valg (2010)

1. Valgkomiteens forslag til styre I Stølsvidda Løypelag:

1. Stein Hage – fra vest  

2. Steinar Torleiv Strand - grunneierrepresentant Ulnes

3. Jan Lage Gudheim - fra øst

4. Svein Ivar Siggerud - nestleder fra øst

5. Tore Lunde - fra vest

6. Kåre Arne Rye - grunneierrepresentant Svennæs

7. Geir Hokholt- fra vest

8.      Barbro Gudheim- fra vest/øst

9. Terje Ask-Henriksen- fra øst 

Revisor: Tore Lunde

Leder, revisor og valgkomite velges I stiftingsmøte og styret konstituerer seg ellers 
selv fram mot første årsmøte.





Årsmøte Furuset Løypelag

• DAGSORDEN

1. Registrering på oppmøteliste.

2. Valg av møteleder, referent og 2 til å underskrive protokollen.   

3. Godkjenne innkalling og saksliste 

4. Årsberetning og sesongrapport. Status og orientering om maskininnkjøpet 

mm.

5. Regnskap 

6. Styrets forslag: Se sak 10 nedenfor 

7. Innkomne forslag 

8. Planer- program neste sesong. 

9. Valg av 1 styremedlem. 

10.Beslutningssaker.



Status 



Sak 9.  Valg

I henhold til vedtektene skal styret bestå av 
3 personer. Ett styremedlem er på valg 
hvert år:
Steinar Strand – leder  
Jan Lage Gudheim – Løypeansvar 

•Barbro Gudheim kasserer, (på valg 2010) 
Stiller til gjenvalg 
Revisorer: Bjørg Brenna og Oddgeir Rudi 
tar gjenvalg



SAK 10. Beslutningssaker:

a. Styret foreslår at drifta overføres til Stølsvidda 
Løypelag snarest mulig. 

b. Styret  ber om årsmøtets fullmakt til å finne en 
dato sammen med styret i Stølsvidda Løypelag.
Ifølge foreliggende høringsnotat om 
momskompensasjon så vil det for enkeltstående 
søkere komme diverse krav med tanke på 
dokumentasjon. Herunder revisorattest som vedlegg 
til søknad.
c. Styret ber om årsmøtets fullmakt til å leie inn  
revisor .


